
Molt bon dia. 

Hui és un dia important per a la ciutat de Vila-real, important per a la 
nostra comarca, per a la província de Castelló i per a la nostra 
Comunitat. Hui iniciem el camí per a la posada en marxa d’una 
excel·lent infraestructura esportiva que completa l’oferta esportiva 
d’una ciutat com Vila-real, una ciutat que mira al futur i avança en 
l’exploració de noves oportunitats econòmiques. 

El sentit de la democràcia és el debat. És legítim opinar i discrepar, 
sempre des de la lleialtat institucional, respecte a la necessitat o no, 
l’oportunitat o no, la dimensió, la finalitat i altres consideracions dels 
projectes i infraestructures que s’escometen a la nostra ciutat. Tota 
opinió es legítima i a qui li correspon prendre les decisions ho fa 
investit de l’autoritat que els ciutadans li han atorgat. Aquestes són 
les regles del joc i la grandesa de la democràcia. Són sempre els 
ciutadans els qui tenen la ultima paraula. 

Però, hui no és dia de debats. Al marge de les legítimes 
discrepàncies, les administracions gestionem els diners que els 
ciutadans, amb tant d’esforç, aporten i tenim l’obligació de fer-ho amb 
RESPONSABILITAT.     

 

ÉS UNA REALITAT QUE EL CENTRE DE TECNIFICACIO 
ESPORTIVA ESTÀ ACÍ. 

S´ha construït amb l’esforç dels valencians i les valencianes, dels 
vila-realencs i vila-realneques, i la nostra obligació es convertir-lo a 
partir d’ara en un element d’oportunitats per a tots. 

El Centre de Tecnificació Esportiva del qual hui firmen aquest 
conveni va nàixer en un moment distint a l’actual, amb una finalitat 
diferent, segur... Però la lleialtat institucional i el principi de 
cooperació entre les administracions ha fet que hui aquest projecte 
comence definitivament a caminar. 

Com tots vostès coneixen, el Centre de Tecnificació Esportiva és una 
infraestructura propietat de la Generalitat Valenciana i és, per tant, a 
l’Administració autonòmica a qui corresponia prendre decisions 
respecte al seu futur. 



He explicat públicament diverses vegades que, donades les 
dificultats econòmiques, aquest Ajuntament, per 
RESPONSABILITAT, va traslladar inicialment a la Generalitat la 
impossibilitat d’assumir per ell mateixa la gestió integral d’aquesta 
instal·lació. La nostra prioritat era, com ha estat sempre, donar-li 
viabilitat a la complicada situació econòmica que patim les 
administracions. 

En el moment que van tindre la possibilitat, ja fa prou de temps, li 
vam traslladar al Govern valencià que, amb la mateixa 
RESPONSABILITAT, estàvem disposats a buscar fórmules per a 
donar-li solució a la infraestructura, sempre amb un pla clar de 
viabilitat de la instal·lació. 

Vull reconéixer l’absoluta responsabilitat, coherència i diàleg que han 
mostrat des dels inicis el Govern valencià, a pesar de les dificultats 
del moment, en particular la consellera i el seu equip. Molt 
especialment, vull agrair la dedicació del  director general d’Esports, 
Mateo Castellá, qui sap les hores que hem treballat junts perquè hui 
la firma d’aquest coveni siga possible. 

Sempre hem sigut conscients de les dificultats econòmiques que 
vivim. Moltes gràcies consellera a vostè i al seu equip. 

El més important és que hui, amb aquest conveni, fiquem una peça 
més al projecte de Vila-real, Ciutat de la Salut i de l’Esport, del qual 
el Centre de Tecnificació Esportiva és clau juntament amb la Ciutat 
Esportiva Municipal de la Bassa d’Insa que començarem a construir 
al desembre, el pla de millores esportives al Termet, amb  la 
recuperació de la piscina o el circuit de running que prompte serà 
una realitat, o el pavelló de Melilla, també finançat per la 
Generalitat... A totes aquestes instal·lacions hem d’afegir la ciutat 
esportiva del antics Federatius que construirà el Villarreal Club de 
Futbol, marca orgull de Vila-real, també fortament implicat en el 
projecte de Ciutat de la Salut i l’Esport, amb el qual he procedit a 
firmar ahir mateix el conveni de col·laboració. Totes aquestes 
infraestructures i projectes multiplicaran de manera històrica les 
oportunitats de la nostra ciutat. Tant per a la millora de la qualitat de 
vida del nostres veïns i veïnes com per les possibilitats econòmiques 
de futur que ofereixen. 

Ara el repte és convertir aquesta oportunitat en un projecte viable, i 
oferisc tota la nostra energia, treball i esforç per a què junts, a través 



de la comissió mixta que contempla el mateix conveni, puguem fer 
realitat aquesta oportunitat. Amb la col·laboració de totes les 
administracions, treballarem per iniciar un nou any 2015 amb els 
millors desitjos per a tots i amb l’obertura d’aquestes instal·lacions. 

Per últim, només em queda agrair també a la regidora d’Esports i el 
seu equip, en especial al cap del Servei Municipal d’Esports, Jose 
Ramon Cantavella, pel seu treball en l’elaboració d’un pla de viabilitat 
per a la infraestructura. 

A tota la corporació municipal, els agraïsc també la seua unanimitat 
en el suport a aquest conveni. A totes les formacions polítiques. 

I especialment als ciutadans i ciutadanes de Vila-real, clubs 
esportius, esportistes, per la seua paciència i consideració. 

 

Moltes gracies a tots. 


